

## 中僑護理服務協會·李國賢護理安老院

本院是一所持有執照提供複雜護理的護理院，共有 114 張床。每日二十四小時，每星期七天，直接為住客提供所需的專業護理服務，（由體力上或精神上受限制者，例如上落樓梯或洗澡有困難，至長期臥床及二十四小時都需要照顧的人士）及監察、營養豐富的膳食服務及康樂活動，並且由個別的家庭醫生提供醫療服務。

採用**伊甸抉擇(Eden Alternative)**的理念，我們承諾建設一個安居之所，讓護理院內的長者能消除威脅他們生活幸福的三種困擾——孤寂、無助及苦悶。

住院人士全部經由「省延續護理計劃」轉介，它也掌管著輪候名單。護理院內大部分都是單人房，附有洗手間和召喚護士的裝置，還有五間雙人房（設有兩張床）。所有房間收費一律相同。

### 理念...

廣廈老吾老，晚晴家上家

### 使命...

提供一系列連續性的優質及切合文化的耆英服務

### 價值觀...

文化上的靈敏度  
誠懇  
包容  
公開  
持續學習及成長

關懷  
創意  
互相尊重  
在同一地方安享晚年  
道德意識

### 伊甸抉擇

我們誠意協助他人創設一個朝氣勃勃的環境，同時消除孤寂、無助和苦悶三種困擾。我們也誠意協助他人發揮其生命力。」

伊甸抉擇這個理念的要旨顯而易見，它使我們認識身處的地方並非為年老體弱者設立，而是一個人類的住所。我們必須了解大自然早已教導我們創設一個充滿動力和生氣的居住環境。

伊甸抉擇給我們的啟示：當藥物和治療法失敗時，以動物作為友伴，有機會給予其他生物有意義的照料，透過由不同方式和自覺性所營造的一個充滿生氣之環境，往往會達至成功。

我們的目標是幫助人類將伊甸抉擇的理念和現實世界的日常操作聯繫起來。



**S.U.C.C.E.S.S. Multi-Level Care Society**  
**Simon K. Y. Lee Seniors Care Home**  
555 Carrall Street  
Vancouver, BC V6B 2J8  
Tel: 604-608-8800  
Fax: 604-408-6728  
Website: [www.success.bc.ca](http://www.success.bc.ca)



*The place to provide quality care that respects the unique traditional and cultural values of its residents.*

**"Care For The Seniors Like Our Own"**

**廣廈老吾老  
晚晴家上家**

---

## **S.U.C.C.E.S.S. Multi-Level Care Society Simon K. Y. Lee Seniors Care Home**

The Care Home is a licensed multi-level care facility with 114 beds. We provide professionally directed resident care 24 hours a day, 7 days a week for residents who have complex care needs. Twenty-one beds are designated for special care for cognitively impaired residents requiring special environmental adaptation. Others are for complex care residents. We provide residents with full nutritional and food services and recreation programs. Medical services are also provided by individual Family Physician.

Adopting the philosophy of Eden Alternative, we are committed to build a human habitat so as to fight against the three plagues that threaten the well-being of elders in care home – loneliness, helplessness, and boredom.

Our residents are referred through the Provincial Continuing Care Program, which administers the wait list. Most of the rooms are private, with ensuite bathroom and nurse-call system. There are five semi-private (twin-bedded) rooms in the facility. There is no room differential rate.

---

---

### **Our Vision**

Care for seniors like our own

### **Our Mission**

To provide a continuum of excellent, culturally appropriate services for seniors

### **Our Values**

Culturally Sensitive	Caring
Integrity	Innovative
Inclusive	Mutual Respect
Open	Aging in Place
Continuous Learning & Growth	Ethical

---

### **Eden Alternative**

"We are dedicated to helping others create enlivening environments and elimination of the plagues of Loneliness, Helplessness, and Boredom. We are dedicated to helping people grow.

The core concept of The Eden Alternative is strikingly simple. It is about teaching ourselves to see the environments as habitats for human beings rather than facilities for the frail and elderly. We must learn what Mother Nature has to teach us about the creation of vibrant, and vigorous habitats.

The Eden Alternative shows us how companion animals, the opportunity to give meaningful care to other living creatures, and the variety and spontaneity that mark an enlivened environment can succeed where pills and therapies fail. Our goal is to help people weave together and philosophy of The Eden Alternative with the real world of daily practice."

